
美孚拉力士429压缩机油

产品名称 美孚拉力士429压缩机油

公司名称 荣亨（深圳）润滑油实业有限公司

价格 355.00/桶

规格参数 品牌:美孚
访问人数:1273
规格:18L/208L

公司地址 深圳市龙华区大浪街道高峰社区鹊山云峰路3号4
9栋243（注册地址）

联系电话 0755-29001787 13923773721

产品详情

荣亨（深圳）润滑油实业有限公司

公司官网：www.roheng.com

联系电话：0755-29001787

联系手机：13923773721 郭小姐

联系QQ：125614793 

我公司主要经营美孚、壳牌、道达尔、加德士、嘉实多、福斯、克鲁勃、BP等润滑油

质量保证，价格优惠，欢迎来电咨询洽谈！

 

以上报价规格为18L 价格355元一桶~  10桶起:320元一桶

208L  价格3500元一桶~   5桶起:3200元一桶 

本公司设有大型仓库，备有大量现货，充足库存，，量大价优，发货及时，用最快的方式,面向全国发货!
 

The above quoted price is 18L. The price is 355 yuan per barrel ~ 10 barrels: 320 yuan per barrel



208L price 3500 yuan a barrel ~ 5 barrels up: 3200 yuan a barrel

The company has a large warehouse, with a large number of cash, adequate inventory, large quantity of excellent,
timely delivery, with the fastest way for the country shipped!

美孚拉力士429空压机油/Mobil 429 air compressor oil

美孚拉力士429空压机油

系列是优优异品质无灰空压机润滑油，设计用于满足大多数空压机制造商的严苛要求。本系列产品采用

高品质矿物基础油和高性能添加剂技术，可以为在中等至严重苛刻条件下工作的空压机提供独特的设备

保护与可靠润滑。本系列产品可最大限度减少设备故障以及系统下游积垢和润滑油带出，提供较佳的抗

磨保护，降低维护费用。由于其高FZG级数，美孚拉力士429空压机油系列作为采用齿轮和轴承的压缩机

系统的润滑油具有突出表现，成为曲轴箱和汽缸的优选润滑油.

Mobil 429 air compressor oil series is a lubricating oil for different quality ashless air compressor, designed to meet the

stringent requirements of most air compressor manufacturers. This series of products is made of high quality mineral

base oil and high performance additive technology. It can provide unique equipment protection and reliable

lubrication for the air compressor working in medium to severe conditions. This series of products can minimize

equipment failure and downstream deposits and lubricating oil away, provide excellent wear protection and reduced

maintenance costs. Due to its high FZG series, the Mobil 429 air compressor oil series has outstanding performance as

a lubricant for the compressor system using gears and bearings and becomes the preferred lubricant for crankcase and

cylinder.

发光并非太阳的专利，你也可以发光。

美孚拉力士429空压机油/Mobil 429 air compressor oil

特性与优点      13923773721 郭小姐

Characteristics and advantages

》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》
《》《》《》《》《》《》《》

与普通矿物油作为压缩油相比，使用美孚拉力士429空压机油系列润滑油能使压缩机更清洁，积垢更少，

从而延长维护周期。本系列产品的氧化和热稳定性极佳，不但能可靠延长寿命，同时可以控制油泥和积

垢的形成。本系列产品还具有杰出的抗磨和防腐蚀保护性，可以提高设备寿命和性能。

Compared with ordinary mineral oil as oil compression, using Mobil RARUS 429 series air compressor oil lubricating

oil can make the compressor cleaner, less fouling, thus prolonging the maintenance cycle. Excellent oxidation and

https://detail.1688.com/offer/520167883238.html#


thermal stability of the products, not only can prolong the life of the formation of reliable, and can control the sludge

and scale. This series of products also has excellent anti-wear and anti-corrosion protection, and can improve the life

and performance of equipment.

 要冒一险！整个生命就是一场冒险，走得最远的人常是愿意去做、愿意去冒险的人。

特性 优点及潜在效益

低积灰与积碳 提高阀门性能，减少排放管线积炭，降低排气系统失火和爆炸的危险

可能，提高压缩机性能。

杰出的氧化及热稳定性 油品寿命更长，延长过滤器寿命，较低维护费用。

高承载能力 降低活塞环、汽缸、轴承和齿轮磨损。

美孚拉力士427及429具有良好的水

分离性

减少油品被携带到下游设备中，减少油泥在曲轴箱和排放管线中形成

，降低聚集式过滤器堵塞，降低乳化的可能性。

有效的锈蚀和防腐蚀保护 提高阀门保护性，减少活塞环与汽缸磨损。

 天才就是百分之九十九的汗水加百分之一的灵感。

》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》

《》《》《》《》《》《》《》《》《》

应用范围  13923773721 郭小姐

美孚拉力士429空压机油

系列润滑油推荐用于单级和多级空压机。它们对排气温度高达的连续高温运行特别有效。根据DIN 51506

，最高压缩空气温度为220C。往复式和回转式空压机都可适用，其中较低粘度等级主要用于回转式压缩

机。美孚拉力士429空压机油系列油品推荐用于曾出现过度机油降解、不良阀门性能或出现积垢的机械。

本系列产品与压缩机所用的所有金属相容，还与密封材料、O 形圈和垫圈相容。

美孚拉力士429空压机油系列油品不适宜或推荐用于呼吸应用的空压机。

美孚拉力士429空压机油系列润滑油在以下空压机类型上的性能表现较佳：

往复式空压机曲轴箱和汽缸。

回转螺旋式压缩机。

回转叶片式压缩机。

轴向和离心压缩机。

使用苛求齿轮和轴承的压缩机系统。

固定式与移动式压缩机. 

https://detail.1688.com/offer/520167883238.html#
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《》《》《》《》《》《》《》《》《》

Application range

Mobil 429 air compressor oil series is recommended for single stage and multi-stage compressors. They are especially
effective for continuous high temperature operation at high exhaust temperatures. According to DIN 51506, the
highest temperature of the compressed air for 220 degrees C. Both reciprocating and rotary air compressors are
applicable, of which lower viscosity grades are mainly used in rotary compressors. Mobil RARUS 429 Series oils are
recommended for air compressor oil has excess oil degradation, poor valve performance or deposit formation. This
series is compatible with all metals used in compressors and is compatible with sealing materials, O rings and gaskets.

Mobil 429 air compressor oil series is not suitable for or recommended for breathing applications.

Mobil 429 air compressor oil series has better performance in the following types of compressors:

 reciprocating air compressor crankcase and cylinder.

Rotary screw compressor.

Rotary vane compressor.

Axial and centrifugal compressors.

 compressor systems using critical gears and bearings.

 stationary and mobile compressors.

》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》
《》《》《》《》《》《》《》《》《》

如需下单或咨询可致电：0755-29001787  手机：13923773721郭晓   Q Q：125614793
欢迎咨询洽谈！！！

如需下单或咨询可致电：0755-29001787  手机：13923773721郭晓 &bsp; Q Q：125614793
欢迎咨询洽谈！！！

如需下单或咨询可致电：0755-29001787  手机：13923773721郭晓   Q Q：125614793
欢迎咨询洽谈！！！

For orders or advice, you can call: 0755-29001787 Mobile: 13923773721 Guo Xiao Q Q:125614793 welcome
consultation and discussion!!!

》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》《》

《》《》《》《》《》《》《》《》《》
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